
 

Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia poslaneckého Výboru MČ č. 1 Hliny I-IV, Staré mesto, 

 konaného dňa 19.9.2019 

Prítomní poslanci: 

PaedDr. Ľudmila Chodelková 

Mgr. Zuzana Balogová 

. 

Mgr. Marek Richter PhD. 

 

Neprítomný a ospravedlnený  

Ing. Barbora Birnerová PhD 

MUDr. Peter Durmis 

 

Prítomní občania a zástupca MP: 

príloha - prezenčná listina 

 

Program: 

1. Privítanie prítomných 

2. Podnety občanov a diskusia 

4. Záver 

 

1. Privítanie Poslanci privítali občanov 

 

2. Podnety občanov a diskusia: 

 

• Pani Janteková  ďakuje za lavičku a rada by vedela kedy približne príde do poradia 

oprava Tichej ulice.  

Rada by sa informatívne vedela, prečo sa ich lokalita kosila len 1-krát 

Informovala, že pri zastávka na ul. Bratislavská pri poliklinike nesvieti svetlo.  

 

• Podnet mailom: Pani Pavlíčkova    sa chce spýtať na opravu  asfaltu za panelákom 

Bernolákova 39. SSE namontovali  ku zadnému vchodu elektroskriňu.  Z tohto 

dôvodu vtedy rozkopali časť chodníka, ktorý ale nedali do pôvodného stavu a odvtedy 

po daždi je  pri parkovacích plochách veľká kaluž, ktorá  zabraňuje využívať  

rezidentské parkovacie miesta. Táto situácia sa stala v roku 2017/18  Zatiaľ dostala  

z mesta vždy len odpovede, že je to v riešení. Rada by vedela, kedy sa situácia vyrieši.  

 

• Podnet mailom: križovatke J.Fándliho a A.Beroláka pri Tescu a Herni Mystique 

parkujú autá takmer  v križovatke, tesne za prechodom pre chodcov. Porušujú 

dopravné predpisy. Dalo by sa namaľovať vodorovné značenia, kt. by zakazovalo 

parkovať v križovatke ?  Okrem toho veľmi často tam parkujú autá na chodníku pri 

spomínanej herni.  

 

 

Vypracovala: Zuzana Balogová 


